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L’ESPERIT DE DÉU   I  LAUDATO SI 
 

Celebrem avui la plenitud de la salvació oferta per Déu als homes en la mort i resurrecció de Jesús. 
L’Esperit Sant ens ha estat donat abundosament i aquest Esperit és en nosaltres pau i perdó dels 
pecats. No parlem de la pau com la dona el món, sinó de la pau que dona Jesús. No parlem del perdó dels 
pecats per quedar tranquils de consciència, sinó per poder  lluitar  eficaçment  contra  el  mal i salvar-nos. 
El  món gemega  sota  el pes de l’egoisme, la cobdícia, la violència, la degradació de la natura... fruit d’un 
camí de decadència i de mútua destrucció. Una acció humana capaç de convertir-se en un desplegament 
d’alliberació, creixença, salvació i amor per l’acció de l’Esperit.  

Jesús ens va ensenyar a estimar del tot i de veritat. Volia que l'amor fos el fonament de la vida nova 
que oferia a tothom. Sabia, però, que ens costaria estimar com ell ens estima. Per això va prometre que  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

enviaria l’Esperit Sant, per ajudar-nos amb la seva força i la seva llum. Parafrasejant l’amic Marti Amagat, 
podem dir: “Cal valentia per trencar les cadenes de l’egoisme; cal valentia per plantar cara a la critica dels 
mal intencionats, a  les seves murmuracions i  a les seves calumnies; cal valentia  per ser plenament 
humans”. És la valentia amb que cal afrontar els dolors de part que suposa infantar un nou món, el món de 

Déu. 

Déu, que vol actuar amb nosaltres i comptar amb la nostra cooperació, també és capaç de treure algun 
bé dels mals que nosaltres realitzem, perquè «l’Esperit Sant posseeix una inventiva infinita, pròpia de la 
ment divina, que proveeix a desfer els nusos dels esdeveniments  humans,  fins i  tot els més  complexos i 
impenetrables». Ell, d’alguna manera, volgué limitar-se a si mateix en crear un món necessitat de 
desenvolupament, on moltes coses que nosaltres considerem mals, perills o fonts de sofriment, en realitat 
són part dels dolors de part que ens estimulen a col·laborar amb el Creador. Ell és present en el més íntim 
de cada cosa sense condicionar l’autonomia de la seva criatura i això també dóna lloc a la legítima 
autonomia de les realitats terrenals. Aquesta presència divina, que assegura la permanència i el 
desenvolupament de cada ésser, «és la continuació de l’acció creadora». (Ls’ 80)  

En les seves paraules de comiat Jesús va parlar als seus amics  de l’Esperit Sant i de la seva missió 
tenint en compte dues coses: que la seva missió és la de consolar i la de fer recordar el que els havia 



ensenyat. L’Esperit Sant farà interioritzar en el deixebles la Paraula de Jesús, animar els cansats, alçar els 
caiguts, lluitar contra el mal i desautoritzar els massa creguts.   

Ens cal viure, doncs, amb la certesa que Jesús ha alenat sobre nosaltres, com un dia ho va fer sobre els 
seus deixebles, dient-los: “Rebeu l’Esperit Sant”.  El dia de Pentecosta, l’Església va acceptar l’arriscada  
missió d’anar per tot el món anunciant la victòria de Jesús ressuscitat. La nostra fidelitat a la seva persona i 
al seu ensenyament serà el criteri per saber quin Esperit ens mou i en qui hem posat la nostra esperança.  

PREGUNTEM-NOS  

Creiem que l’Esperit de Déu actua en nosaltres? Creiem que l’Esperit de Déu pot capgirar aquesta 
creació? Estem disposats a col·laborar o ja ens està bé el món com està?  

PREGUEM  

Déu i Pare nostre, vós alimenteu la vostra Església amb els dons del vostre Esperit; feu que creixem més 
i més en el vostre amor, perquè essent fidels a l’Esperit esdevinguem enmig dels homes signe autèntic de 
salvació. Per Jesucrist, Senyor nostre. Amén. 

 

COMENTARIO AL EVANGELIO (Jn 20,19-23) 
 

«Recibid el Espíritu Santo» 
 

Hoy, en el día de Pentecostés se realiza el cumplimiento de la promesa que Cristo había hecho a los 
Apóstoles. En la tarde del día de Pascua sopló sobre ellos y les dijo: «Recibid el Espíritu Santo» (Jn 
20,22). La venida del Espíritu Santo el día de Pentecostés renueva y lleva a plenitud ese don de un modo 
solemne y con manifestaciones externas. Así culmina el misterio pascual. 

El Espíritu que Jesús comunica, crea en el discípulo una nueva condición humana, y produce unidad. 
Cuando el orgullo del hombre le lleva a desafiar a Dios construyendo la torre de Babel, Dios confunde sus 
lenguas y no pueden entenderse. En Pentecostés sucede lo contrario: por gracia del Espíritu Santo, los 
Apóstoles son entendidos por gentes de las más diversas procedencias y lenguas. 

El Espíritu Santo es el Maestro interior que guía al discípulo hacia la verdad, que le mueve a obrar el 
bien, que lo consuela en el dolor, que lo transforma interiormente, dándole una fuerza, una capacidad 
nuevas. 

El primer día de Pentecostés de la era cristiana, los Apóstoles estaban reunidos en compañía de María, y 
estaban en oración. El recogimiento, la actitud orante es imprescindible para recibir el Espíritu. «De 
repente, un ruido del cielo, como de un viento recio, resonó en toda la casa donde se encontraban. Vieron 
aparecer unas lenguas, como llamaradas, que se repartían, posándose encima de cada uno» (Hch 2,2-3). 

Todos quedaron llenos del Espíritu Santo, y se pusieron a predicar valientemente. Aquellos hombres 
atemorizados habían sido transformados en valientes predicadores que no temían la cárcel, ni la tortura, ni 
el martirio. No es extraño; la fuerza del Espíritu estaba en ellos. 

El Espíritu Santo, Tercera Persona de la Santísima Trinidad, es el alma de mi alma, la vida de mi vida, el 
ser de mi ser; es mi santificador, el huésped de mi interior más profundo. Para llegar a la madurez en la 
vida de fe es preciso que la relación con Él sea cada vez más consciente, más personal. En esta 
celebración de Pentecostés abramos las puertas de nuestro interior de par en par. 

Mons. José Ángel Saiz Meneses, Arzobispo de Sevilla 
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INTENCIONS  DE  MISSA  DE  LA  SETMANA 
 
 

 DISSABTE       4 20h. Antonio Gómez Castro (1 Aniv.) 

 DIUMENGE      5 11h. 
 

13h. 

25 Aniversari del matrimoni de Ramona i 
Agustí 
Pro populo 

 DILLUNS         6 20h Nelson Delgado Jiménez 

 DIVENDRES 10 20h. Dif. Fam. JunqueraEzquerra 

 DISSABTE    11 20h. Germans Just i Concepció Amigó Rius 

 DIUMENGE   12            11h. 
12h. 
13h. 

Dif. Fam. Segura Romero 
Hora Santa per la Vida 
Pro populo 
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CONCERT  D´ORGUE EN LA FESTA DE LA PENTECOSTA    
 

El diumenge 5 de juny de 2022 a les 12 h., a la nostre parròquia, en Santi Vilarrubla interpretarà obres 
de: Anselm Ferrer, Henri Delépine, Benedetto Marcello, Felip Rodríguez, Louis Marchand, Johann 
Pachelbel, Johann Sebastian Bach i Gaetano Valerj. Entrada lliure. 

 

RECOLLIDA D´AJUDA A UCRAÏNA 
 

A l´Institut de Sant Just Desvern es poden portar medicaments (calmants, antibiòtics, antihipertensius, 
etc.), aliments (conserves, pasta, llegums, arròs, xocolata, etc.), productes d´higiene personal o sacs de 

dormir. 

Aquesta ajuda es pot deixar a la consergeria de l´Institut durant els matins, de les 9 a les 14,30h fins el 
divendres 17 de juny. 

Totes les coses recollides, per fer-ho arribar a les víctimes d´Ucraïna, es faran arribar a l´Església Greco-
Catòlica Ucraïniana de Barcelona, que té la seu al Santuari de Santa Maria del Perpetu Socorro 
(c/Balmes 100). 

PRIMERES COMUNIONS A LA PARRÒQUIA 
 

Els nens de la Parròquia, que s´han preparat per rebre la Primera Comunió aquest any, ho faran els 
dissabtes 11 i 18 de juny a les 12h. Són 16 en total. També rebran la Primera Comunió a la Parròquia els 
nens que s´han preparat en el col·legi “Madre Sacramento”, això serà el dissabte 25. 

 

 
 
 
 

PARRÒQUIA DELS SANTS JUST I PASTOR 
 

Despatx parroquial, 
 Dimarts i Dijous de 18 a 20h. 

Horari de misses de dilluns a dissabte a les 20h., 
 diumenge 11h (Català)  i 13h. (castellano) 
Tel: 93 371 12 97. Mn. Xavier 676 75 84 61 

E-Mail: justipastor@telefonica.net 
www.santjust.org/parroquia 
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